

Møtereferat 28.11.2020

1. Formaliteter

Møteleder: Ingrid Birgitte Løvoll

Referent: Camilla Finstad Pedersen

Tid og sted: LY31, kl. 12:00

2. Tilstede

Ingrid Birgitte, Camilla Finstad Pedersen, Andrea Moksnes, Henrik Fossmo, Markos Mollerud, Roar Høiby Brakstad

3. Godkjenning av møteinnkallelse og sakliste

Godkjent

132/20 Leder

Revisjon 2020 v/Ingrid Birgitte

- Møte med sin økonomidirektør i går. De fikser revisjon av regnskap i år. Revisoren vi har fått er Juniorpartner i Deloitte, et regnskapfirma som sit betaler for.
- Snakket om at det er en del arbeid i sit for å forbedre tilbudene de har for å hjelpe linjeforeninger:
 - Nye økonomikurs oppdatert for 2020 (Korona, nye regler osv.)
 - Revisjonskurs - lære opp alle linjeforeninger til å revidere for hverandre.
 - Jobber med å få til Visma-tilbud osv.
 - TLDR; Bedre tilbud for linjeforeningene fra sit!

Buddy-prisen 2020 v/Ingrid Birgitte

- LFF HF og SU og LFF Gløs har vunnet Buddy-prisen 2020. Fått tildelt 50k som skal gå til å fortsette det gode arbeidet vi gjør. Ha bør dette brukes til?
- Forslag: stand-system for å synliggjøre linjeforeningene for å reklamere for disse; typ linjeforeningenes vrimledag.
- Forslag: Linjeforeningsdag: konkurranser mellom linjeforeningene

Hjelpe ISL v/Ingrid Birgitte

- Snakket mer med Stian Hårstad som er ansvarlig for lektorstudentene på ISL. De ønsker å gjøre noe til våren for språkstudentene.
- Det de ønsker (å få vår hjelp til): å opprette kullkontakter. Dette vil bidra til å skape støtte for koronaisolerte førsteårsstudenter. Spørsmålet er om vi kan høre om vi har to/tre studenter på andre eller tredjeåret som kan stille. Dette blir en betalt jobb, 20-30 timer i semester. Inkluderer hele eller deler av lektorspråkstudentene på førsteåret.
 - Legge ut informasjon i faddergruppa og høre om noen der er interessert?

Julekortbilde v/Ingrid Birgitte

- Bildet hvor alle smiler blir valgt.

Bestilling av nye medlemskort v/Ingrid Birgitte

- Vi er snart tomme, men vi skal få bestilt nye. Vi bestiller akkurat det samme som de vi har hatt. Forhåpentligvis kommer de tidlig neste semester.

Oppdatering av vitebok og overgangsperiode v/Ingrid Birgitte

- Viteboka bør være ferdig ila. jula.
- Overtakelse 21. januar.
- Komitéer: kan lønne seg å ha møte tidlig i januar felles med gammel og ny leder av komitéen, helst første uka etter semesterstart så vi kommer i gang så tidlig som mulig.

133/20 Nestleder

Gjennomgang av spørreundersøkelsen v/ Camilla

- Gjennomgang av resultatene av spørreundersøkelsen. Disse er unntatt referat grunnet personvern hensyn.

134/20 Økonomiansvarlig

Omdisponering av Sit-midler v/Ingrid Birgitte

- Møte med sit forrige uke: vi får omdisponere midlene slik vi ønsker:
 - Før mai er det satt av penger til adobepakke
 - 1900 kr. til tegnebrett
 - 490 kr. førstehjelpspakker
 - 297 kr. og 598 kr. til fotball
 - Håndball fått 986 kr.

- Kor får 598 kr.
- 1732 kr. til koskom - disse skal ikke brukes på mat og drikke
- 8800 kr. vi har fått omdisponert som skal brukes før mai

135/20 Arrangementsansvarlig

Oppdatering angående Studenterhytta v/Ingrid Birgitte

- Tenkt to hytteturer i januar som erstatning for Åre, men ser ikke ut som det går. Studenterhytta følger veldig strenge regler, som vil si maks 20 stk, og vi må fremdeles betale full pris og vi får ingen spesiell avbestillingspakke. Hvis vi må avbestille må vi betale 100% av prisen, og dette er en stor risiko mtp. smittesituasjonen og usikkerhet mtp. smitteutvikling i skrivende stund.

136/19-20 Redaktør/grafisk

Oppdatering av tiden fremover v/Marita

- Sent ugleposten til trykk, denne vil være ferdig i uke 49.
- Snakket med Studentrådet og vi får ha en menneskeløs stand utenfor tavla hvor vi får legge Ugleposten på bord slik at de som vil ha et eksemplar kan komme dit og hente.

138/20 Informasjonsansvarlig

Oppdatering av tiden fremover v/Markus

- Innlegg om kontaktinformasjon til styret skal legges ut slik at de som ønsker noen å snakke med grunnet ensomhet o.l. i eksamensperioden og juleferien kan ta kontakt med styret.
- Julehilsen vil legges ut på instagram i desember

139/20 Faddersjefer

Oppdatering av tiden fremover v/ Henrik og Andrea

- Omfattende arbeid med viteboka foran seg grunnet den veldig annerledes fadderuka.
- Svært fornøyd med hvor mange som stilte til faddersjef, hele fem stk!

140/20 Aktivitetsansvarlig

Oppdatering av tiden fremover v/Roar

- Et godt semester for aktiviteter tross alt, men nå er det aktivitetsstopp
- Korøving på campus er nødvendig for å opprettholde vanlig drift - dermed har vi tillatelse til dette.
- Fyllekor er in the works

141/20 Eventuelt

- Alle må fylle ut viteboka
- Det blir et felles møte med det gamle og det nye styret i januar. Det blir enten første eller andre uke i semesteret.
- Det vil legges ut en doodle for inn/ut

Møtet er hevet 13:51.